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Protokół Nr XLVII/2022 
z sesji Rady Gminy Kobylnica  

z dnia 14 kwietnia 2022 roku 

Otwarcia XLVII - sesji Rady Gminy Kobylnica dokonał Przewodniczący Rady Leon Kiziukiewicz. 
Głosowanie odbywa się za pośrednictwem systemu e-sesja. 
Przewodniczący przywitał radnych oraz gości: 
Pana Leszka Kulińskiego – Wójta Gminy Kobylnica 
Panią Izabelę Hubert  – Skarbnika Gminy 
Pana Radosława Krawczyka – Sekretarza Gminy 
Pana Andrzeja Hałuzo – radcę prawnego Urzędu Gminy 
Kierowników referatów UG i Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych Gminy. 
Lista obecności w aktach sprawy. 
1. Otwarcie XLVII sesji Rady Gminy – stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie międzysesyjnym. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Narodowego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, 

2) określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 
tego państwa oraz upoważnienia Wójta Gminy Kobylnica w zakresie dokonywania zmian w 
Budżecie Gminy i w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kobylnica, 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylnica, 
4) o zmianie uchwały budżetowej Gminy Kobylnica na 2022 rok, 
5) zmieniająca uchwałę Nr XXXI/267/2020 Rady Gminy Kobylnica z dnia 17 grudnia 2020 roku w 

sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej oraz inwestycji towarzyszącej przy ul. 
Transportowej w Kobylnicy, 

6) uchylenia uchwały Nr XVII/148/2019 Rady Gminy Kobylnica z dnia 28 listopada 2019 roku w 
sprawie wydzielenia w zasobie mieszkaniowym Gminy Kobylnica lokalu przeznaczonego na czas 
trwania stosunku pracy, 

7) zamieniająca uchwałę Nr XVII/146/2019 Rady Gminy Kobylnica z dnia 28 listopada 2019 r. w 
sprawie „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Kobylnica na 
lata 2020-2025”, 

8) zamieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Kobylnica, 

9) rozwiązania porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Kobylnica a Gminą Słupsk w sprawie 
powierzenia Gminie Słupsk zadania publicznego polegającego na odbiorze odpadów komunalnych 
z nieruchomości zamieszkałych zlokalizowanych na terenie Gminy Kobylnica i transporcie tych 
odpadów do Instalacji Komunalnych w Bierkowie, 

10) przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Kobylnica na lata 2022-2025 z perspektywą 
do roku 2029”. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Wolne wnioski. 
7. Zakończenie XLVII sesji Rady Gminy Kobylnica. 
Ad. 1 
Na 15 radnych, obecnych na sesji było 14. 
Nieobecny radny: Paweł Pawlak. 
Rozpoczęcie sesji godz. 09:00, zakończenie godz. 10:19. 
Ad. 2 
Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący zapytał czy są propozycje lub uwagi do dzisiejszego porządku obrad, który radni otrzymali 
wraz z zaproszeniem i projektami uchwał. 
Nie zgłoszono uwag ani zmian do zaproponowanego porządku obrad. 
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Przewodniczący Rady skierował pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, który radni otrzymali wraz z 
projektami uchwał: na 14 radnych biorących udział w głosowaniu głosowało 14 radnych „za" przyjęciem 
porządku obrad. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
Ad.3 
Wójt przedstawił sprawozdanie z pracy w okresie międzysesyjnym (sprawozdanie w aktach sprawy). 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie przyjęcie 
sprawozdania z pracy Wójta w okresie międzysesyjnym na 14 radnych biorących udział w głosowaniu: 
głosowało 14 „za” za przyjęciem sprawozdania. Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 
Ad. 4 
1. Uchwała Nr XLVII/435/2022 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 
pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie  
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem i materiałami na sesję. Przewodniczący dodał, że 
projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji i otworzył dyskusję. 
Przewodnicząca  komisji budżetu dodała, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany i analizowany na 
wspólnym posiedzeniu komisji- projekt został pozytywnie zaopiniowany. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i skierował pod głosowanie przyjęcie 
uchwały: na 14 radnych biorących udział w głosowaniu: głosowało 14 „za” przyjęciem uchwały. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
2. Uchwała Nr XLVII/436/2022 w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z 
konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa oraz upoważnienia Wójta Gminy Kobylnica w zakresie 
dokonywania zmian w Budżecie Gminy i w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kobylnica 
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem i materiałami na sesję. Przewodniczący dodał, że 
projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji. 
Pani Alicja Szymańska zapytała ilu obywateli Ukrainy przebywa na terenie gminy Kobylnica. 
Wójt wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy nie mamy takich danych ponieważ osoby przebywają u osób 
prywatnych. Mieszkańcy gminy, którzy przyjęli uchodźców zgodnie z obowiązującymi przepisami składają 
wnioski o przyznanie świadczenia pieniężnego za zapewnienie zakwaterowania i wyżywienia uchodźcom i 
na tej podstawie będziemy wiedzieli ilu uchodźców przebywało. Na dzień dzisiejszy nadano Nr PESEL dla 
700 obywateli Ukrainy z tym, że należy brać pod uwagę, że są to również osoby z innych gmin, z tym z 
Miasta Słupska oraz to że cześć z tych osób już wyjechała. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy świetlice wiejskie dalej muszą być w stanie gotowości na przyjęcie 
uchodźców. 
Wójt wyjaśnił, że Wojewoda Pomorski decyzją nałożył obowiązek o udostępnieniu obiektów na 
zakwaterowanie uchodźców. W ciągu 24 godzin świetlice wiejskie  muszą być przygotowane na przyjęcie 
skierowanych osób. 
Wiceprzewodnicząca Pani Krystyna Balcerek zapytała ile dzieci  Ukraińskich uczęszcza do szkół na terenie 
gminy, które są to szkoły i czy posiadamy wykwalifikowaną kadrę. 
Dyrektor CUW Marta Prezlata wyjaśniła, że na dzień dzisiejszy do szkół na terenie gminy łącznie uczęszcza 
47 dzieci (SP w Kobylnicy – 30 dzieci, SP Sycewice- 10 dzieci, SP Słonowice – 1 dziecko, SP Kończewo – 1 
dziecko i SP Kwakowo- 5 dzieci). Ponadto w Kobylnicy powstał oddział przygotowawczy dla klas starszych. 
W szkołach nie ma zatrudnionych nauczycieli z Ukrainy ponieważ brak jest chętnych. Nauczyciele sami 
muszą sobie radzić. Staramy się jeżeli jest tylko taka możliwość aby dzieci Ukraińskie umieszczać w klasach 
gdzie już uczęszczają inne dzieci z Ukrainy, które już znają nasz język. 
W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i skierował pod głosowanie 
przyjęcie uchwały: na 14 radnych biorących udział w głosowaniu: głosowało 14 „za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
3. Uchwała Nr XLVII/437/2022 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylnica 
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem i materiałami na sesję. Przewodniczący dodał, że 
projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji i otworzył dyskusję. 
Przewodnicząca komisji budżetu dodała, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany i analizowany na 
wspólnym posiedzeniu komisji- projekt został pozytywnie zaopiniowany. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i skierował pod głosowanie przyjęcie 
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uchwały: na 14 radnych biorących udział w głosowaniu: głosowało 14 „za” przyjęciem uchwały. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
4. Uchwała Nr XLVII/438/2022 o zmianie uchwały budżetowej Gminy Kobylnica na 2022 rok 
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem i materiałami na sesję. Przewodniczący dodał, że 
projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji i otworzył dyskusję. 
Przewodnicząca  komisji budżetu dodała, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany i analizowany na 
wspólnym posiedzeniu komisji- projekt został pozytywnie zaopiniowany. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i skierował pod głosowanie przyjęcie 
uchwały: na 14 radnych biorących udział w głosowaniu: głosowało 14 „za” przyjęciem uchwały. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
5. Uchwała Nr XLVII/439/2022 zmieniająca uchwałę Nr XXXI/267/2020 Rady Gminy Kobylnica z dnia  17 
grudnia 2020 roku w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej oraz inwestycji towarzyszącej 
przy ul. Transportowej w Kobylnicy 
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem i materiałami na sesję. Przewodniczący dodał, że 
projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji i otworzył dyskusję. 
Przewodnicząca komisji budżetu dodała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i skierował pod głosowanie przyjęcie 
uchwały: na 14 radnych biorących udział w głosowaniu: głosowało 14 „za” przyjęciem uchwały. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
6. Uchwała Nr XLVII/440/2022 w sprawie uchylenia uchwały Nr XVII/148/2019 Rady Gminy Kobylnica z 
dnia 28 listopada 2019 roku w sprawie wydzielenia w zasobie mieszkaniowym Gminy Kobylnica lokalu 
przeznaczonego na czas trwania stosunku pracy  
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem i materiałami na sesję. Przewodniczący dodał, że 
projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji i otworzył dyskusję. 
Przewodnicząca komisji budżetu dodała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i skierował pod głosowanie przyjęcie 
uchwały: na 14 radnych biorących udział w głosowaniu: głosowało 14 „za” przyjęciem uchwały. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
7. Uchwała Nr XLVII/441/2022 zamieniająca uchwałę Nr XVII/146/2019 Rady Gminy Kobylnica z dnia 28 
listopada 2019 r. w sprawie „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Kobylnica na lata 2020-2025” 
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem i materiałami na sesję. Przewodniczący dodał, że 
projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych komisji i otworzył dyskusję. 
Przewodnicząca komisji budżetu dodała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i skierował pod głosowanie przyjęcie 
uchwały: na 14 radnych biorących udział w głosowaniu: głosowało 14 „za” przyjęciem uchwały. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
8. Uchwała Nr XLVII/442/2022 zamieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości 
i porządku na terenie Gminy Kobylnica 
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem i materiałami na sesję. Przewodniczący dodał, że 
projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych komisji i otworzył dyskusję. 
Przewodnicząca komisji budżetu dodała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i skierował pod głosowanie przyjęcie 
uchwały: na 14 radnych biorących udział w głosowaniu: głosowało 14 „za” przyjęciem uchwały. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
9. Uchwała Nr XLVII/443/2022 w sprawie rozwiązania porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 
Kobylnica a Gminą Słupsk w sprawie powierzenia Gminie Słupsk zadania publicznego polegającego na 
odbiorze odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych zlokalizowanych na terenie Gminy 
Kobylnica i transporcie tych odpadów do Instalacji Komunalnych w Bierkowie 
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem i materiałami na sesję. Przewodniczący dodał, że 
projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych komisji i otworzył dyskusję. 
Wójt przedstawił podstawę prawną podjęcia uchwały (stanowisko RIO). Wobec powyższego proponuje się 
rozwiązanie porozumienia z gminą Słupsk, a tym samym przeprowadzenie samodzielnie postępowania 
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przetargowego na odbiór odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych na terenie gminy 
Kobylnica. 
Radny Mieczysław Stępniewski dodał, że nie ma uwag co do świadczenia usług (odbioru odpadów) przez 
Spółkę. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i skierował pod głosowanie przyjęcie 
uchwały: na 14 radnych biorących udział w głosowaniu: głosowało 14 „za” przyjęciem uchwały. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
Po zwolnieniu się u Przewodniczącego Rady salę narad opuściła radna Joanna Michalak. 
10. Uchwała Nr XLVII/444/2022 w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Kobylnica 
na lata 2022-2025 z perspektywą do roku 2029” 
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem i materiałami na sesję był również omawiany na 
wspólnym posiedzeniu komisji.  
Przewodniczący wyjaśnił, że odbędzie się prezentacja Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Kobylnica 
na lata 2022-2025 z perspektywą do roku 2029, którą przedstawi Kierownik projektu Pani Karolina 
Drzewiecka, która również udzieli odpowiedzi na pytania zadawane przez radnych. 
Podczas prezentacji Pani Karolinka Drzewiecka  przedstawiła: 
- podstawy prawne opracowania Programu, 
- etapy pracy przy sporządzaniu programu, 
- główne elementy Programu, 
- działania ujęte w Programie, 
- monitoring realizacji Programu. 
Po zakończeniu prezentacji Przewodniczący Rady otworzył dyskusję; 
Przewodniczący Rady zapytał jak wygląda sprawa uprzątnięcia połamanych drzew podczas wichury tzw. 
wywrotów na terenach należących do Nadleśnictwa ale położonych na obszarach chronionych (Park 
Krajobrazowy). Według Nadleśnictwa tych drzew nie można usuwać. Czy Gmina może wystąpić z 
wnioskiem do Nadleśnictwa o usunięcie tzw. wywrotów.  
Pani Karolinka Drzewiecka wyjaśniła, że zgodnie z obowiązującym prawem Rada Gminy może podjąć 
uchwałę o utworzeniu użytków ekologicznych.  
Radny Mieczysław Stępniewski dodał, że w parku w Sycewicach po wichurze też jest dużo wywrotów. 
Wójt wyjaśnił, że po wichurach tam gdzie była taka możliwość i potrzeba oraz tereny należały do gminy 
wywroty zostały uprzątnięte.  
W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i skierował pod głosowanie 
przyjęcie uchwały: na 13 radnych biorących udział w głosowaniu: głosowało 13 „za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Ad.6  
Interpelacje i zapytania radnych - brak zgłoszeń. 
Ad. 7 
Wolne wnioski 
Wiceprzewodnicząca Rady Pani Krystyna Balcerek zapytała kiedy nastąpi podłączenie lamp w Kruszynie 
założonych w ramach partnerstwa.  
Wójt wyjaśnił, że do końca  kwietnia wykonawca jest zobowiązany do zakończenia prac na terenie gminy. 
Do odbioru jest 850 punktów świetlnych liczymy, że do końca maja wszystkie punkty zostaną odebrane. 
Radna Elżbieta Surmacz zapytała o odwodnienie ul. Kolejowej w Reblinie- budynek nr 5. 
Wójt – cześć nieruchomości została uporządkowana, cześć gruntów należy do osób prywatnych i to 
właśnie na tych terenach zbiera się woda. CUW wykonuje prace bieżące aby ustabilizować grunt, 
podejmowane są działania dot. pozyskania środków na realizację odwodnienia. 
Wójt zaprosił na spotkanie z pracownikami Urzędu Skarbowego dot. składania zeznań podatkowych, które 
odbędzie się w dniu 22 kwietnia br. o godz. 13.00 w sali GCKiP w Kobylnicy. 
Ad. 8 
Uchwały podjęte na XLVII sesji Rady Gminy Kobylnica od nr 435 do nr 444: 

1. Uchwała Nr XLVII/435/2022 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 
pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie  

2. Uchwała Nr XLVII/436/2022 w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z 
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konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa oraz upoważnienia Wójta Gminy Kobylnica w 
zakresie dokonywania zmian w Budżecie Gminy i w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Kobylnica 

3. Uchwała Nr XLVII/437/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylnica 
4. Uchwała Nr XLVII/438/2022 o zmianie uchwały budżetowej Gminy Kobylnica na 2022 rok 
5. Uchwała Nr XLVII/439/2022 zmieniająca uchwałę Nr XXXI/267/2020 Rady Gminy Kobylnica z dnia 17 

grudnia 2020 roku w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej oraz inwestycji 
towarzyszącej przy ul. Transportowej w Kobylnicy 

6. Uchwała Nr XLVII/440/2022 w sprawie uchylenia uchwały Nr XVII/148/2019 Rady Gminy Kobylnica z 
dnia 28 listopada 2019 roku w sprawie wydzielenia w zasobie mieszkaniowym Gminy Kobylnica 
lokalu przeznaczonego na czas trwania stosunku pracy 

7. Uchwała Nr XLVI/441/2022 zamieniająca uchwałę Nr XVII/146/2019 Rady Gminy Kobylnica z dnia 28 
listopada 2019 r. w sprawie „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
Gminy Kobylnica na lata 2020-2025” 

8. Uchwała Nr XLVII/442/2022 zamieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Kobylnica 

9. Uchwała Nr XLVII/443/2022 w sprawie rozwiązania porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 
Kobylnica a Gminą Słupsk w sprawie powierzenia Gminie Słupsk zadania publicznego polegającego 
na odbiorze odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych zlokalizowanych na terenie 
Gminy Kobylnica i transporcie tych odpadów do Instalacji Komunalnych w Bierkowie 

10. Uchwała Nr XLVII/444/2022 w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 
Kobylnica na lata 2022-2025 z perspektywą do roku 2029” 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XLVII sesję Rady Gminy Kobylnica. 

Przewodniczący Rady 
Leon Kiziukiewicz 

Protokółowała: 
M. Młodecka-Jopek 


